



## **ARABTEC APPOINTS PETER POLLARD AS GROUP CHIEF FINANCIAL OFFICER**

Abu Dhabi, UAE – 17 April 2017: Arabtec Holding PJSC (“**Arabtec**” or “**the Group**”), a leading contractor for social and economic infrastructure, today announced the appointment of Mr. Peter Pollard as the Group Chief Financial Officer (“**GCFO**”).

Mr. Pollard will assume his role on 16 April 2017, and will play a major part in enabling Arabtec to realise its vision of ‘building the future’ while helping to set the company on a path to sustainable and profitable growth.

Mr. Pollard is a seasoned financial executive with contracting experience, with many years of executive and CFO experience in supporting large, complex businesses with international operations. His career has spanned South East Asia, Australia, China, India and the Middle East.

Mr. Pollard joins Arabtec from Serco Group where he served as Managing Director of the Hong Kong business.

Prior to joining Serco Group, Mr. Pollard held various posts as Chief Financial Officer in the construction and property sectors in the UAE, Asia and Australia. Notably as Chief Financial Officer for Leighton Contractors Pty Limited (now trading as CPB Contractors Pty Limited), he played a major role in the company’s successful five-year turnaround plan to stabilise, diversify and grow the business.

Commenting on the appointment, Mr. Hamish Tyrwhitt, Arabtec Holding’s Group CEO, said: “Arabtec is delighted to welcome Peter to the team. Peter has a proven track record in our industry, and has previously guided companies through challenging periods with his financial acumen and management skills. He will be instrumental in implementing Arabtec’s strategy, overseeing the Recapitalisation Programme and the Strategic Roadmap laid out in recent months as we make strides towards building a successful and sustainable future for the Group and its shareholders.”

Mr. Ravi Murthy, who has been the Acting GCFO for Arabtec Holding during the interim period, will resume his role as the CFO of Arabtec Construction, a position he has held since 2015.

Commenting on Mr. Murthy’s contribution to the Group, Mr. Tyrwhitt said: “In addition to his role as CFO of Arabtec Construction, for the past 21 months Ravi has admirably stepped in to serve as Acting GCFO of Arabtec Holding. He has helped guide the company through a challenging period, and we are grateful for the hard work, commitment and strong leadership he demonstrated during this time.”

Mr. Pollard will join Arabtec at its headquarters in IPIC Square in Abu Dhabi.

- End -

### **About Arabtec Holding:**

Arabtec is a leading contractor for social and economic infrastructure. The Group improves the quality of life of people living in the communities that it creates. Arabtec’s impressive list of completed projects

includes iconic buildings such as the world's tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, and Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure.

Arabtec was the first private construction firm to list on the Dubai Financial Market in 2005. Today, the Group consists of numerous subsidiaries with specialisations spanning all segments of the construction cycle, with a vision of building the future.

For more information, please visit [www.arabtecholding.com](http://www.arabtecholding.com).

**For further information, please contact:**

Alex Blake-Milton  
Brunswick Group  
+971 (0)4 446 6270  
[Arabtec@brunswickgroup.com](mailto:Arabtec@brunswickgroup.com)

Hassan Fattah  
Brunswick Group  
+971 (0)2 234 4600  
[Arabtec@brunswickgroup.com](mailto:Arabtec@brunswickgroup.com)

Hani Awwad  
Arabtec Holding PJSC  
Investor Relations  
+971 (0)2 333 6761  
[Hani.Awwad@arabtecholding.com](mailto:Hani.Awwad@arabtecholding.com)

## أرابتك تُعين بيتر بولارد رئيساً مالياً للمجموعة

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة: 17 أبريل 2017- أعلنت "أرابتك القابضة ش.م.ع." ("أرابتك" أو "المجموعة")، مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة في تنفيذ مشاريع البنية التحتية الاقتصادية والاجتماعية، اليوم عن تعيين السيد بيتر بولارد رئيساً مالياً للمجموعة.

وباشر بولارد مهام منصبه اعتباراً من 16 أبريل 2017، ومن المنتظر أن يلعب دوراً رئيسياً في تمكين أرابتك من تحقيق رؤيتها الرامية للمساهمة في بناء مستقبل أفضل في المنطقة، إلى جانب دعم جهود الشركة للعودة إلى مسار النمو المريح والمستدام.

ويتمتع السيد بولارد بخبرة طويلة في مجال الإدارة المالية بقطاع المقاولات، حيث تقلد خلال مسيرته العديد من المناصب العليا ضمن مجال تخصصه من بينها رئيس مالي ومدير تنفيذي ضمن شركات كبرى تمارس نشاطها دولياً، بدءاً من جنوب شرق آسيا وأستراليا مروراً بالصين والهند ووصولاً إلى الشرق الأوسط.

وينضم بولارد إلى أرابتك قادماً من مجموعة سيركو، حيث كان يشغل منصب العضو المنتدب لمكتبها في هونغ كونغ.

وقبل انضمامه إلى مجموعة سيركو، شغل بولارد منصب الرئيس المالي لعدد من الشركات الكبرى العاملة في قطاعي العقارات والإنشاءات بدولة الإمارات وآسيا وأستراليا، ومن أبرزها منصب الرئيس المالي في ليتون للمقاولات المحدودة (حالياً تحت مسمى سي بي بي للمقاولات المحدودة)، حيث لعب دوراً رئيسياً في خطة التحول الخمسية الناجحة التي أطلقتها الشركة لتعزيز استقرار وتنويع وتنمية أعمالها.

وتعليقاً على هذا التعيين، قال هاميش تيرويت، الرئيس التنفيذي لمجموعة أرابتك القابضة: "نحن سعداء بانضمام بيتر بولارد إلى فريق عملنا. ونرى بأنه الشخص المناسب لشغل هذا المنصب بفضل ما يتمتع به من سجل حافل بالإنجاح والإنجازات خلال مسيرته المهنية الطويلة في القطاع الذي نعمل فيه، حيث سبق له توجيه شركات كبرى خلال فترات صعبة مرت بها، مستفيداً من حنكته المالية ومهاراته الإدارية المتميزة. ونحن على ثقة بأنه سيلعب دوراً مهماً في تنفيذ استراتيجية أرابتك، والإشراف على برنامج إعادة الرسملة وخارطة الطريق الاستراتيجية التي وضعتها الشركة خلال الأشهر الماضية، حيث يأتي انضمامه إلينا في وقت نواصل فيه المضي قدماً بخطوات ثابتة نحو بناء مستقبل ناجح ومستدام للمجموعة ومساهمتها".

من جهة أخرى، سيعاود رافي مورثي، الذي شغل منصب الرئيس المالي للمجموعة بالإنيابة خلال الفترة الانتقالية التي مرت بها، ممارسة منصبه كرئيس مالي لشركة أرابتك للإنشاءات، وهو المنصب الذي شغله منذ 2015.

وأشاد تيرويت بالمساهمات القيمة التي قدمها مورثي للمجموعة، قائلاً: "بالرغم من المسؤوليات الكبيرة الملقاة على عاتق مورثي بحكم منصبه كرئيس مالي لشركة أرابتك للإنشاءات، فإنه لم يتوان عن خدمة المجموعة خلال الـ 21 شهراً الماضية ليتولى منصب الرئيس المالي بالإنيابة لأرابتك القابضة حيث ساهم في توجيه دفتها خلال فترة اتسمت بالكثير من التحديات. ولا يسعنا إلا أن نعبر عن عظيم امتناننا وشكرنا لمورثي تقديراً لعمله الدؤوب وتفانيه ومهاراته القيادية الفذة التي أظهرها خلال تلك الفترة".

وسيمارس بولارد مهامه مع "أرابتك" في مقرها الواقع في "آيببك سكوير" بالعاصمة أبوظبي.

-انتهى-

#### نبذة عن أرابتك القابضة:

تعد "أرابتك" مجموعة شركات رائدة متخصصة بتنفيذ مشاريع البنية التحتية الاجتماعية والاقتصادية، وهي تحرص دائماً على إيجاد أفضل السبل للمساهمة في تحسين جودة حياة الأفراد ضمن مجتمعاتها. وقد نفذت الشركة مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أطول مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، أحد أبرز معالم إمارة أبوظبي، فضلاً عن عدد آخر من المشاريع التقنية، مثل المطارات والبنية التحتية المتصلة بها.

تم إدراج أرابتك في سوق دبي المالي عام 2005 كأول شركة إنشاءات خاصة تتحول إلى شركة مساهمة عامة، واليوم تضم "أرابتك القابضة" العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات، وتسعى لتحقيق رؤيتها الرامية للمساهمة في رسم ملامح المشهد العمراني الحديث في المنطقة.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.arabtecholding.com](http://www.arabtecholding.com)

للاستفسارات الإعلامية، يُرجى التواصل مع مجموعة برنزويك بالنيابة عن أرابتك:

أليكس بليك-ميلتون

+971 (0)4 446 6270

[Arabtec@brunswickgroup.com](mailto:Arabtec@brunswickgroup.com)

حسن فتّاح

+971 (0)2 234 4600

[Arabtec@brunswickgroup.com](mailto:Arabtec@brunswickgroup.com)